

鋼琴/小提琴 周諳恩

就讀於德州大學奧斯汀分校雙主修「Plan II」榮譽課程和「電台・電視・影片」。自2014年起擔任奧斯汀龍吟合唱團伴奏，除了奧斯汀的公演之外，並曾多次隨團至休士頓「和樂之聲」音樂會、2017「音韻・鄉情・Formosa」台灣中南部巡迴演唱會及2019加州「洛杉磯華人合唱團觀摩演唱會」擔任伴奏。

三歲隨母親葉美伶老師學習鋼琴，曾和德州基督教大學 Gloria Lin 教授學習，並跟隨德州大學奧斯汀分校 Butler 音樂院的 Gregory Allen 和 Anton Nel 兩位教授學習。諳恩在許多區域、州立及全國性鋼琴比賽中獲獎，包括 DeBose 全美鋼琴大賽、德州 Baylor 大學鋼琴比賽、德州年輕藝術家鋼琴比賽、Janice K. Hodges 現代音樂比賽、Janet Russell Memorial 獎學金比賽、奧斯汀音樂教師協會獨奏比賽、奧斯汀音樂家節慶比賽及其他等多項比賽。諳恩的演奏曾在奧斯汀 KMFA 電台的「Pianoforte」節目中播放。十三歲時，於科羅拉多



州 Music In The Mountain 年輕藝術家協奏曲比賽中獲得「傑出演奏獎」，同年由指揮家 Arkady Fomin 邀請，以「2012 年輕藝術家」與達拉斯「新學院」室內管弦樂團於達拉斯 Meyerson 交響樂中心的「Symphony of Toys」慈善音樂會中，演奏莫扎特 A 大調鋼琴協奏曲, K.414。

除了鋼琴以外，六歲時由吳宜真教授起蒙小提琴，並師事德州大學 Butler 音樂院的 Sandy Yamamoto、Miró 弦樂四重奏小提琴家 Daniel Ching 與 William Fedkenheuer 等教授。

除了音樂的喜好外，平日也喜愛影片製作、文藝創作及學習社交舞。在德州大學裡活躍於社團的活動，參與工程室內樂團及 UT Austin 校方的文學藝術雜誌 - 「Apricity」。

諳恩並於奧斯汀台灣基督長老教會崇拜組服事，擔任司琴。

Pianist and violinist Anne Chow currently studies at the University of Texas at Austin, pursuing a double degree in Plan II Honors and Radio-Television-Film. Anne has served as pianist for Austin Chinese Choir since January 2014. She has performed with the choir in concerts both local and abroad, including the 2017 Sound of Music • Homeland • Formosa concert tour in Taiwan, the 2019 Voice of Love concert in Los Angeles and Voice of Harmony concert in Houston.

She has studied piano with her mother, Mrs. Emily Yeh Chow, since age three. She has also received instruction from Dr. Gloria Lin at Texas Christian University and Professor Gregory Allen and Dr. Anton Nel from UT Austin's Butler School of Music.

Anne has received awards in many competitions, including the DeBose National Piano Competition, Baylor/Waco Piano Competition, Texas Young Artist Piano Competition, Austin Piano Festival and Janice K. Hodges Contemporary Competition and ADMTA Solo Contest. Anne's performance was featured in the "Pianoforte" radio program of Austin KMFA in 2014.

At age 13, she received the "Outstanding Performance" at the Music In The Mountain Young Artist Concerto Competition in Colorado. In the same year, Anne was invited by conductor Arkady Fomin as the "2012 Young Artist" to perform Mozart's Piano Concerto K.414 with the New Conservatory of Dallas Chamber Orchestra for a benefit concert 「Symphony of Toys」 at the Meyerson Symphony Center in Dallas, Texas.

In addition to piano, Anne has studied violin under teachers including Dr. Yi-Chen Wu, Prof. Sandy Yamamoto at UT's Butler School of Music, and Prof. Daniel Ching and Prof. William Fedkenheuer of UT's resident Miró string quartet.

In her free time, Anne enjoys film production, creative writing, and social dance. At UT Austin, she is involved in extracurriculars such as Engineering Chamber Orchestra and Apricity, UT's official Literary and Arts magazine. She also serves as a pianist at Austin Taiwanese Presbyterian Church.